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Tilstede: Claus, Pernille, Josefina, Niels, Winnie, Katharina 
Afbud: Dorthe, Benny, Rune 
Referent: Katharina   
 
Dagsorden 

1. Siska ønsker at tale med bestyrelsen. 2. Godkendelse af referat af 12. november 2019 3. Nyt fra formanden 4. Nyt fra medlemmerne 5. Kasserer funktionen/økonomien generelt i Bennys fravær 6. Belysning af de forskellige økonomier i Sønderbro. Hvem støtter hvad, hvem støtter hvem1 7. Retningslinjer for tilskud til medlemsaktiviteter 8. Indkaldelse til generalforsamling 2020 9. Krunch 
 
 
Siska ønsker at tale med bestyrelsen 
 
Siska fremlagde det oplæg, som var sendt til bestyrelsen i forvejen, ønskerne var ændrede åbningstider og 
en lukkedag, samt flere musikarrangementer og gerne i weekenden, samt en terrasse ud mod boldbanen. 
Man enes om, at på det førstkomne bestyrelsesmøde ville tage stilling til ønskerne fra Siska ellers udtrykte 
bestyrelsen på medlemmerne vegne en tak til Siska for en dejlig sommer. Pernille skriver et svar og får re-
spons fra Claus og Katharina. 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat blev godkendt og underskrevet 
Nyt fra formanden 
I løbet af uge 50 ville en entreprenør komme og besigtige toiletbygning 4 og komme med et tilbud. 

                                                             
1 Punktet udgik 
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Formanden orienterede omkring de forskellige svar som han og et medlem havde modtaget fra Kolonihave-
forbundet omkring Clauses kones overdragelse af have til 2 døtre, som begge skulle stå på lejekontrakten. 
Claus ville igen kontakte Kolonihaveforbundet for at få et klart svar. 
 
Nyt fra medlemmerne 
Niels og Katharina deltog i fremvisning af de to haver, som udbydes til salg, der træffes en afgørelse i løbet 
af måneden, da der også er interessenter fra foreningens interne liste. 
Kasserer funktionen/økonomien generelt i Bennys fravær  
Katharina overtager funktionen og prøver at få et overblik over de forskellige konti og regninger, samt over-
skud/ underskud i de forskellige grupper. De forskellige grupper, som har fået tilskud etc.  Skal indsende et 
regnskab. 
Retningslinjer for tilskud til medlemsaktiviteter 
Niels fremlagde et forslag til retningslinjer for tilskud til medlemsaktiviteter og dette blev vedtaget med 
nogle ændringer, som fremlægges ved næste møde. 
Generalforsamling og Krunch 
Vi takker ja til Krunch på Øresundsvej og prøver at forhandle os til en endnu bedre pris på kaffen. General-
forsamling d. 24.marts 2020. 
Rune har de fleste papirer klar til indkaldelse til generalforsamling. 
Næste møde 14.januar 2020 kl 17.30 
Referent Katharina 
 
Underskrifter bestyrelsesmedlemmer  
 
1.___________________                             2.   ___________________          3.  ________________ 
 
4._________________                                  5._____________________           6._________________ 
 
7. _________________ 
 
 


